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  - Ove godine nećemo ići na more zbog problema sa uklapanjem godišnjih odmora. Možda sa
porodicom krajem jula ili početkom avgusta odem na odmor u neku banju.  

 1 / 1


